
 

Referat fra generalforsamling i Valgenhed Middelfart den 7. marts 2019 

 
Forslag til dagsorden er: 
 

1. Valg af mødets dirigent, sekretær samt stemmetællere 
 
Kurt Mejer valgt som dirigent. Anita valgt som sekretær. Der blev ikke valgt stemmetællere, idet 
der ikke er valg på programmet.  
 
Stine gjorde ved velkomsten opmærksom på, at bestyrelsen har fået indkaldt til generalforsamling 
en dag for sent. Det kan reelt betyde, at generalforsamlingen skal aflyses og iværksættes en 
anden dag. Det blev dog godkendt af alle tilstedeværende medlemmer – og der er ikke modtaget 
indsigelser på mail.  
 
Bestyrelsen beklager fejlen, men vurderede samtidig, at der som udgangspunkt ikke skal vedtages 
noget eller være valg denne gang.  
 

2. Bestyrelsens beretning 
 
Bestyrelsens beretning 2018/19 kan ses på DTS’s hjemmeside under Valgenhed Middelfart. 
Beretningen indeholdt følgende punkter: 
 

 140 medlemmer pr. 1. januar 2019 
 Etablering af skatteforvaltningen 
 Værktøjskassen 
 Konflikt – OK’18 
 PULS og tillæg 2019 
 Uddannelse og kompetence 
 DTS-struktur 
 TR-møder 
 Fremtiden 
 Forbundets 125 års jubilæum – 22. marts 2019  

 
Beretningen blev taget til efterretning og sendt til debat.  
 
Herudover blev der stillet spørgsmål, om der stadig var mulighed for flyttegodtgørelse. Se mere 
herom i Serviceboksen vedrørende uansøgte forflyttelser. 
 

3. Behandling af forslag 
 
Ingen indkomne forslag. 
 

4. Valg, i henhold til § 7 stk. 1. I de år hvor der er valg, vælges der det antal 
tillidsrepræsentanter som hovedvedtægternes §11, stk. 2 berettiger til. 

 
Ingen valg. 
 



5. Valg af formand blandt de tillidsrepræsentanter, der er valgt under punkt 4 
 
Ingen valg. 
 

6. Valg af stedfortræder 
 
Ingen valg. 
 

7. Eventuelt 
 

- Lejligheden på Hjalmar var eneste i udlejningslejlighed i København, hvor man må have 
hund med hund. Tænker man på at anskaffe en anden? Spørgsmålet er sendt videre til 
Feriehusudvalget. 

- Der blev efterspurgt en gennemgang af den nye ferielov. Gælder flerårsaftalen stadig, hvor 
man kunne overføre ferie til senere afholdelse? JA – læs mere i Serviceboksen. 

 
 
Generalforsamlingen blev afrundet og mødet sluttede af med en tre-retters menu og hygge blandt 
de fremmødte. 
 
 
 
Anita B. Illum 
Referent 


